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Nové aktualizované covidové vakcíny byly testovány
pouze na 8 myších, nikdy ne na lidech

infokuryr.cz/n/2023/09/17/nove-aktualizovane-covidove-vakciny-byly-testovany-pouze-na-8-mysich-nikdy-ne-na-
lidech

Reakce veřejnosti na „nejnovější a nejlepší vakcíny“ proti Covid-19
od společností Pfizer a Moderna, které byly schváleny právě v těchto
dnech a získaly povolení k nouzovému použití od amerických i
evropských úřadů, je zatím převážně negativní a to z dobrého
důvodu – vakcíny jsou netestovány a nebezpečné.

Je to téměř neuvěřitelné. Magazín Newsweek, který teprve před
několika lety vyzýval k uvěznění všech neočkovaných, vyzývá nyní
regulační úřady, aby schválily tyto nové takzvané „vakcíny“ bez
jakýchkoli klinických testů na lidech.

Podle posledních informací byly nové „posilovací“ vakcíny (nebo jak
je nazvat) testovány pouze na myších a dokonce pouze na
osmi! Pokud toto není naničhodná „věda“, potom co to je?

„Tyto aktualizované posilovací dávky budou prvními medicínskými
produkty uvolněnými pro veřejnost bez jakýchkoli lidí zapojených do
klinických zkoušek, což vyvolává u některých lidí otázky o jejich
účinnosti,“ píše Nick Mordowanec z Newsweeku.

(Související: Proč může FDA stále schvalovat další vakcíny proti
covidu pomocí „autorizace pro nouzové použití“, když už skončila
nouzová situace ?)

Mandy Cohenová z CDC tvrdí, že jediný způsob, jak zastavit covid,
je vyvinout vakcínu za vakcínou za vakcínou…

Byla to vlastně samotná americká Agentura pro léky a potraviny
( FDA ), která v červnu 2023 prosila Pfizer a Modernu, aby vyvinuly
nové vakcíny. Agentura v té době tvrdila, že vznikne nový podzimní
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„variant“ covidu, který nebude pokryt předchozími vakcínami, což
znamená, že na „boj“ bylo třeba vyvinout novou vakcínu.

„Máme více nástrojů než kdykoli předtím, abychom zabránili
nejhorším následkům Covid-19,“ řekla Mandy Cohenová, ředitelka
amerického Centra pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC) o nových
vakcínách, o které FDA požádala a které dnes již existují.

„Některé viry se však časem mění a koronavirus je jedním z nich.“

V komentáři pro deník The New York Times Cohenová uznala
skutečnost, že covid, stejně jako všechny ostatní koronaviry (tj. rýma
a nachlazení), zde bude vždy s námi – což znamená, že si na něj
prostě musíme zvyknout a dále žít své životy. Z toho však nebude
žádný zisk.

Cohenová v propagandistickém článku tvrdí, že jediný způsob, jak
zastavit vážné nemoci, hospitalizace a úmrtí v důsledku každé nové
varianty nebo kmene covidu, který přijde, je nechat farmaceutické
společnosti nadále vyvíjet jednu vakcínu za druhou.

„Virus nachází způsoby, jak se vyhnout našemu imunitnímu systému
neustálým vývojem,“ tvrdí Cohenová o covidě.

„Proto je třeba aktualizovat naše vakcíny, aby odpovídaly
změněnému viru. I když mnozí lidé byli vystaveni předchozím verzím
viru, protože byli infikováni, tato ochrana se časem snižuje.“

Podle komisaře FDA Dr. Roberta Califfa v příspěvku ze dne 25.
srpna 2023 na Twitteru, agentura přeskočila klinické zkoušky na
lidech pro nejnovější schválené injekce a místo toho spoléhala na
údaje z klinických zkoušek z jiných bivalentních mRNA posilovacích
dávek proti covidu, které byly vydány v minulosti.
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„Bivalentní a multivalentní vakcíny jsou velmi běžné a modifikace
vakcíny tak, aby zahrnovala různé virové kmeny, často nevyžaduje
změnu jiných složek,“ napsal Califf.

„FDA má rozsáhlé zkušenosti s hodnocením změn virových kmenů
ve vakcínách, jak se to dělá s každoroční vakcínou proti chřipce.“

Závěr

Čas ukáže, jestli si tyto „vakcíny“ někdo skutečně dá píchnout. Víme,
že několik nemocnic (zatím hlavně v USA) se je tu a tam pokouší
nařídit jako povinné, což je zřejmě jediný způsob, jak establišment
někoho „přesvědčí“, aby se v současnosti nechal zabodat těmito
zjevně smrtícími jedy.

Pokud to bude stát tolerovat, regulační úřady budou nadále
schvalovat a povolovat nouzové použití vakcín jednu za druhou,
dokud poslední člověk nebude vážně nemocný nebo mrtvý.

Více se dozvíte na stránce Genocide.news .

Autor: Ethan Huff, Zdroj: naturalnews.com

 
 

https://genocide.news/
https://www.naturalnews.com/2023-09-15-new-covid-vaccines-only-tested-on-8-mice.html

